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Consort World takes center stage at
one of the world's largest events
for people of determination!

تحتل كونسورت ورلد مركز الصدارة في
واحدة من أكبر الأحداث في العالم لأصحاب

الهمم

What an exhilarating experience it was to be a part of the annual AccessAbilities

Expo in Dubai celebrating people of determination! This event serves to ensure that

inclusivity is a priority, while constantly raising awareness, transforming lives and

innovating. 

يا لها من تجربة مبهجة بالنسبة لنا أن نكون جزءًا من معرض

AccessAbilities Expo

السنوي في دبي للاحتفال بأصحاب الهمم. يعمل هذا الحدث على ضمان أن تكون

الشمولية أولوية، مع رفع مستوى الوعي باستمرار وتحويل الحياة والابتكار

Consort World values your presence and hopes you learned more about the world of

assistive technology. We are looking forward to meeting you again at one of our

upcoming events, as we continue this journey of changing lives together.

تقدر كونسورت ورلد حضوركم وتأمل أن تكونوا قد تعرفتم على المزيد حول عالم

التكنولوجيا المساعدة. نحن نتطلع إلى لقائكم مرة أخرى في أحد فعالياتنا القادمة، بينما

نواصل هذه الرحلة لتغيير الحياة معًا

Overall, how would you rate our stand at AccessAbilities Expo 2023?

Excellent Good Fair Poor

Your response will help us improve our future events!
استجابتك ستساعدنا على تحسين أحداثنا المستقبلية

AAC stands for Augmentative and Alternative Communication. It is a set of tools,

methods, strategies, and systems designed to assist individuals who have difficulty with

speech or expressive language. 

التواصل المعزز والبديل هي مجموعة من الأدوات والأساليب والاستراتيجيات والأنظمة  

المصممة لمساعدة الأفراد الذين  يعانون من صعوبة في الكلام أو اللغة التعبيري

AAC Awareness Month, a time when we come together and make a noise about the

fact that 

#AACisNotSilence!

شهر التوعية بالاتصالات البديلة المعززة، وهو الوقت الذي نجتمع فيه معًا ونحدث ضجة حول

 حقيقة ذلك

As part of this awareness month, we're excited to introduce our assistive

technology AAC kit, designed to empower and amplify the voices of individuals

who have communication impairments. It's ideal for classroom use, fostering

inclusivity and facilitating engagement among all students, especially those who

require assistive technology solutions for their participation and communication

needs.

This kit is customizable depending on which devices or languages you require.

كجزء من شهر التوعية هذا، يسعدنا تقديم مجموعة أدوات الاتصال والتواصل الخاصة

بالتكنولوجيا المساعدة، والمصممة لتمكين وتضخيم أصوات الأفراد الذين يعانون من

صعوبات في التواصل. إنها مثالية للاستخدام في الفصول الدراسية، وتعزيز الشمولية

وتسهيل المشاركة بين جميع الطلاب، وخاصة أولئك الذين يحتاجون إلى حلول التكنولوجيا

المساعدة لاحتياجاتهم المتعلقة بالمشاركة والتواصل

هذه المجموعة قابلة للتخصيص حسب الأجهزة أو اللغات التي تحتاجها

To learn more, speak with our expert.

 

https://inici-zgpvh.maillist-manage.net/poll.zc?pollid=857323000002186015&od=3zd069622dd075c1dad8570475b19b657d10c8fd25039c6ba9c36ab9f5dae3137f
https://inici-zgpvh.maillist-manage.net/poll.zc?pollid=857323000002186017&od=3zd069622dd075c1dad8570475b19b657d10c8fd25039c6ba9c36ab9f5dae3137f
https://inici-zgpvh.maillist-manage.net/poll.zc?pollid=857323000002186019&od=3zd069622dd075c1dad8570475b19b657d10c8fd25039c6ba9c36ab9f5dae3137f
https://inici-zgpvh.maillist-manage.net/poll.zc?pollid=857323000002186021&od=3zd069622dd075c1dad8570475b19b657d10c8fd25039c6ba9c36ab9f5dae3137f
https://www.instagram.com/explore/tags/aacisnotsilence/
https://zfrmz.com/Ye479CBcXgjF8PFWwWXh


Meet Nina, our sweetest little eye gaze

user, who has been diagnosed with Rett

syndrome. Nina spreads lots of positivity

and joy, showing the world her beautiful

smile, shining brightly.

تعرف على نينا، أفضل مستخدم لنظرة

العين الصغيرة لدينا. لقد تم تشخيص

إصابتها بمتلازمة ريت، وهو اضطراب

عصبي نادر وصعب يؤثر عليها بعدة طرق.

تنشر نينا الكثير من الإيجابية والفرح،

وتظهر للعالم ابتسامتها الجميلة، المشرقة

الزاهية

Andreja, Nina's mother, shared some of

her experiences as a parent in order to

raise awareness on Rett syndrome that

we would love you all to take the time to

read.

شاركت أندريا، والدة نينا، بعضًا من تجاربها

كوالدة من أجل رفع مستوى الوعي حول

تًا لقراءتها متلازمة ريت، ونود أن تأخذوا وق

"October marks the month where we

celebrate Nina’s birthday and raise

awareness for Rett Syndrome. It is also a

month that pulls our emotions in all

directions."

Continue reading here

Watch his story

Meet Rick, who faces the challenge of

Aphasia due to stroke. Aphasia is a

language disorder that can impact a

person's ability to understand, speak,

read, and write. But Rick won't let

aphasia stop him from enjoying life,

whether he's working out at the gym or

helping with the family business.

تعرف على ريك الذي يواجه تحدي فقدان

القدرة على الكلام بسبب السكتة

الدماغية. الحبسة الكلامية هي اضطراب

لغوي يمكن أن يؤثر على قدرة الشخص

على الفهم والتحدث والقراءة والكتابة.

لكن ريك لن يدع فقدان القدرة على الكلام

يمنعه من الاستمتاع بالحياة، سواء كان

يمارس التمارين الرياضية في صالة

الألعاب الرياضية أو يساعد في أعمال

العائلة

Watch this!

October is Rett Syndrome Awareness Month, a time to shed light on a rare and

challenging neurological disorder that affects numerous lives. Throughout this month,

we come together to spread understanding, compassion, and knowledge about Rett

syndrome, hoping to make a meaningful difference in the lives of those impacted. 

أكتوبر هو شهر التوعية بمتلازمة ريت، وهو الوقت المناسب لتسليط الضوء على اضطراب

عصبي نادر وصعب يؤثر على حياة العديد من الأشخاص. طوال هذا الشهر، نجتمع معًا

لنشر التفاهم والرحمة والمعرفة حول متلازمة ريت، على أمل إحداث فرق ملموس في

حياة المتضررين

Rett syndrome is a rare genetic disorder primarily affecting females, resulting in severe

physical and cognitive impairments. While there is no cure for Rett syndrome, assistive

technology can offer various ways to assist individuals with this condition.

متلازمة ريت هي اضطراب وراثي نادر يؤثر في المقام الأول على الإناث، ويؤدي إلى

إعاقات جسدية وإدراكية شديدة. على الرغم من عدم وجود علاج لمتلازمة ريت، إلا أن

التكنولوجيا المساعدة يمكن أن تقدم طرقًا مختلفة لمساعدة الأفراد الذين يعانون من هذه

الحالة

The Centers for Disease Control (CDC) states that one of the main causes of

significant, long-term disability is stroke. More than half of stroke survivors aged 65 and

older experience loss of speech and reduced mobility.

Stroke survivors can live more independently with the aid of assistive

technology.

With the correct resources and encouragement, they're not just conquering obstacles,

but also redefining their strengths and rewriting their story. 🚀

تشير مراكز السيطرة على الأمراض )س د س ( إلى أن أحد الأسباب الرئيسية للإعاقة الكبيرة طويلة المدى هو السكتة

الدماغية. يعاني أكثر من نصف الناجين من السكتات الدماغية الذين تبلغ أعمارهم 65 عامًا أو أكبر من فقدان القدرة على

النطق وانخفاض القدرة على الحركة

يمكن للناجين من السكتات الدماغية أن يعيشوا بشكل أكثر استقلالية بمساعدة التكنولوجيا المساعدة

ومن خلال الموارد والتشجيع المناسبين، فإنهم لا يتغلبون على العقبات فحسب، بل يعيدون أيضًا تحديد نقاط قوتهم

ويعيدون كتابة قصتهم

Visit our Amazon Store

Follow us to stay updated on our future events!
تابعنا للبقاء على اطلاع دائم لكل جديد

https://www.instagram.com/reel/Cy5ougCsWU8/?utm_source=ig_web_copy_link&igshid=MzRlODBiNWFlZA==
https://youtube.com/shorts/roPTCbIEClo?feature=shared
https://youtu.be/JDKoX7LnbKk?feature=shared
https://www.amazon.ae/dp/B0CG65S18B
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